
                                                                                                     Protokoll  
Sektionsstyrelsemöte 2019-01-31 

 
 
 
Sektionen för Arkitektur och Industridesign 
inom Teknologkåren vid Lunds Tekniska Högskola 
 

 
 

Plats: Styrelserummet, A-huset  

 

Närvarande: 

Mia Tjus, Ordförande 

Alexia Pihl, Sekreterare  

Isaac Rescala Larsson, Kassör  

Alexander Ekholm, Øverphøs  

Dóra Csapó, Världsmästare  

Hannes Gärdenfors, Ordförande CeremU 

Veronica Larsson, Ordförande InfU 

Olivia Kornfält, Ordförande AktU  

Anna-Maria Nilsson Ordförande SRID  

Filip Lundquist, Ordförande SRA 

 

 

Torsdag 31 januari kl 12.05 
Styrelserummet, A-huset  

 

§1. OFMÖ   

Ordförande Mia Tjus förklarar mötet öppnat 12.09  

 

§2. Godkännande av dagordning och tid  

Styrelsen beslutade att godkänna dagordning och tid. 

  

§3. Val av justeringsperson 

Styrelsen beslutade att välja Veronica Larsson till justeringsperson.   
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§4. Eventuella adjungeringar  

-Tova Sinobad, Ombud för Sexmästare Frej Östbrink 

-Björn Skjulegård, Projektledare för Symbol till A-huset  

 

Ständigt Adjungerade: 

TLTH:s Representant Marcus Bäcklund 

TLTH:s Representant Anna Qvil 

TLTH:s Representant Sophia Grimmeiss Grahm  

 

Styrelsen beslutade att godkänna samtliga adjungeringar 

   

§5. Hemsidan 

Efter Visionsmötets diskussion vill Infu Ordförande Veronica Larsson lyfta frågan om riktlinjer 
från styrelsen angående arbetet med hemsidans uppdatering. 

Styrelsen nämner: 

● Enskilda sidor för utskotten  
● Uppdatera hemsidans bildvisning 
● Nollning 
● Webshop 
● Tidning 
● Wiki 

  

§6. Datum för vårterminsmöte  

Styrelsen beslutade att schemalägga Vårterminsmötet till 9:e Maj. 

Det beslutades även preliminärt om lokal:  A:C i A-huset.  

Ordförande Mia Tjus ska undersöka en eventuell uppdelning av Vårterminsmötet med anledning 
av Ouverall & Kavaj-Utredningen.  

 

§7. Tandem 

Aktu Ordförande Olivia Kornfält informerar om preliminärt datum för Tandem 11:e Maj, 

samt planering av olika event ihop med andra utskott för att kunna skapa större och fler. 
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Styrelsen beslutade att Ceremoniutskottet ska ordna ett tygmärke till tandem. 

  

§8. Instagram   

Styrelsen beslutade att Ceremoniutskottet ska ta över Instagram inför och under deras 
marknadsföring i kilen respektive Mässen. Måndag 4:e Feb. 

 

§9. Information till InfU veckoutskick  

Øverphøs Alexander Ekholm vill inkludera Phadderinfo Onsdag 6e Februari. 

Världsmästare Dora Csapo vill inkludera information om Femkamp 20 Februari. 

Det beslutades även att A-bar 13:e Februari ska inkluderas. 

 

§10. Info från OK 

Ordförande Mia Tjus informerar om ny policy angående hur sektioner ska entlediga och stänga 
av funktionärer. 

Styrelsen beslutade att samtliga ledamöter ska läsa igenom dessa dokument inför nästa 
styrelsemöte för att kunna leda en diskussion. 

Ordförande Mia Tjus informerar även att samtliga styrelseledamöter har blivit inbjudna till 
invigningen av Kemi Centrums nya Lokaler 6:e Feb. Vid intresse meddela Ordföranden. 

 

§11. Info från Kåren  

Kåren informerar om lågt söktryck av Øverstar samt Nolleamrial. Ber samtliga styrelseledamöter 
att nominera folk från A-sektionen, då endast information inte givit resultat. 

TLTH:s Representant Sophia Grimmeiss Grahm tackar även för sig och lämnar härmed över till 
Anna Qvil. 

Vidare informerar Kåren om Styrelseutbildning 19:e Februari. Klockan 17.15 i Kårhuset. 

Samt att Fullmäktige äger rum 18:e Februari. 

Ordförande Mia Tjus kommer vidarebefordra mail till styrelsen om detta. 

 

§12. Info om Symbol till fasaden  

Björn Skjulegård informerar att bygglov samt skyltlov har nu gått igenom. 
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Samt att konstruktion och montering måste påbörjas inom två år, samt avslutas inom 5 år. 

Vidare informerar Björn Skjulegård att Sektionen kommer behöva betala en avgift på ca 4000. 

I övrigt är allt material är inköpt och symbolen kan börja byggas. Skolan betalar montering. 

Styrelsen diskuterade om att marknadsföra projektet till sektionen. 

Beslut om hur och när skjuts upp. 

   

§13. Övrigt  

Ordförande Mia Tjus informerar att access kommer troligen fungera från och med 1a Februari. 

 

§14. Nästa möte 

7:e Feb  

 

§15. OFMA 

Ordförande Mia Tjus förklarar mötet avslutat 12.45   

 

 

 

Sekreterare - Alexia Pihl 

 

Ordförande - Mia Tjus 

 

Justeringsperson - Veronica Larsson 
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